
Protokoll 2 (2025) 
Styrelsemöte 2025-03-25 
 
Gislaved-Anderstorps Ridklubb 
 
Närvarande: Cecilia Johansson, Frida Gunnarsson Vuckic, Elin Svensson, Jeanette Elbe,  

Ida Larsson, Markus Hoffmann, Susanne Svensson, Neah Ankabranth samt 

verksamhetsledare Angelica Rosén 

 

Inledande punkter 
1. Cecilia hälsar alla välkomna och öppnade mötet.  
2. Ida valdes att föra protokoll och Marcus att justera tillsammans med Cissi.  
3. Dagordning godkänd.  

 
Föregående protokoll, godkännande och korta uppdateringar om öppna punkter 

4. Genomgång av föregående protokoll – ok!  
 

5. Styrelseutveckling  
Uppdatering av Mobbningspolicy – Angelica och Cissi ansvarar för att ta fram nytt förslag. 
 

6. Funktioner/Ansvarsområden inom styrelsen 
 

Cecilia Ordförande, personalansvar 
Frida Vice Ordförande, personalansvar 
Jeanette Kassör 
Ida Sekreterare 
Elin Ridskola, stötta upp Angelica vid behov 
Johanna Uppstallade 
Emma Träning/Tävling 
Marcus Anläggning/Bygg 
Sussie Stötta upp på Träning/Tävling 
Neah Stötta upp där det behövs 

 
 
Fasta punkter 

7. Rapport från verksamhen 
i)  Status hästar: 

Boggie Ok igen efter skada. Säljs på fredag (28/3) om allt går igenom.  
 Dina är återigen halt. Har problem med en muskel. 
 Storm är fullt igång och skos än så länge fortsatt på klinik. Jättefin och pigg. Behöver
 gå med duktigare ryttare för kontinuitet så att han kommer igång ordentligt.  

Dylan fungerar bra i verksamheten. 
Mammut känns positiv igen!  
Poppe trivs inte i ridskolemiljön. Han fungerar bäst med en och samma ryttare. Ska vi 
ha honom kvar eller låta honom gå till försäljning?  
Mirre går fortsatt knatte och nybörjargrupper. Fungerar jättebra och är mycket omtyckt 
av våra ridande elever. 



 
Stor eloge till våra fina ponnysar och hästar som var med och tävlade på hemmaplan 
med fina resultat. 
  

ii)    Status ridelever:  
Under VT 2025 har vi en fyllnadsgrad på 92%. Det finns fortsatt några ströplatser kvar 
men vi behöver underlag av storhästar för att tillgodose vuxengrupperna. 

 
• Högt tryck på Påsklovsaktiviteterna. Väldigt högt intresse i år.  
• Sommarläger planerat för v25-26. Skicka ut ”save the date” i sociala kanaler och 

medlemsbrev. Sätt upp lappar på anläggning.  
• Mickael Greveback har blivit tillfrågad om att ha ett 3-dagars läger, mån-ons v27. 

Mer information och intresseanmälan ska skickas ut.  
 

• Det är svårt att driva en vinstdrivande ridskola idag och det går generellt rätt dåligt 
för många. Svårt att få ridskolorna att gå runt utan tävling och uppstallade på 
anläggningen.  

 
iii)           Abonnemang hos Telia avslutas 6 maj.  
 

8. Ekonomisk rapport 
i) Likviditeten är ok. Resultatet ligger något lägre då några högre kostnader kom senare 

än förväntat. (Salt/hovslagare/utrustning i form av sadlar/inköp av rosetter och 
pokaler) 
Startavgifterna för tävlingen i mars var också lägre jämfört med föregående år. 

 
9. Bidrag 

i)      Belysningsprojektet är avslutat. Cissi ansvarar för att se över det nya avtalet från  
   kommunen. 
 

ii) Gula huset, ritningar invändigt. Vakant  
 

10. Personal 
i) Linn fortsatt sjukskriven till och från. Jobbar 50% till mitten av april. 

Moa har kommit in i sina arbetsuppgifter på ett fint sätt. Jobbar 50% 
Joulie kommer också in i arbetet mer och mer. Hon går på timme och har jobbat ca 
60% 
Samuel kommer att gå ner i tid från april 
 
Två stycken feriearbetare kommer att tas in.  

 
ii) Genomgång av sektioner/övriga arbetsgrupper 

Uppstallade: Vi har för närvarande 3 tomma boxar i ridskolestallet. Fullt i privatstallet. 
Uppstallade möte måste planeras inom kort.   
 

i) Tävling: Tävlingssektionen har möte 27/3. Angelica ansvarar för sammankallande till 
tävlingsmöten – viktigt att vi håller ihop gruppen då tävlingarna är en stor del av våra 
intäkter till klubben. 
 
• Nya träningsbommar, skollor och sockerbitar är beställda.  
• Marcus samlar ihop ett gäng för att snickra ihop utfyllnad till hinder 



• Tornen är målade, uppfräschning av befintliga bommar måste påbörjas inför
utomhussäsong.

• Ponnypokalen ska få ett nytt hinder. Vi använder ett befintligt och gör om det.
• DM i WE på GARK i höst – 18 oktober.

 Köksansvarig tävlingar 2025, Frida ansvarar för att skicka ut en lista. 

ii) Anläggning
a) B-kort lastbil: Vakant
b) Anläggningsregler: Cecilia och Angelica ansvarar för att ta fram nya regler.
c) Privata aktörer i ridhuset: Nettan har sett över ett förslag som vi gick igenom.

Fortsatt diskussion på nästkommande möte.
d) Utomstående hästar i sjukhage: Nytt förtydligande måste skickas ut. Hästar som

står på GARK (ridskola och uppstallade) har företräde. Utomstående hästar får
stå i sjukhage vid behov. Man mockar efter sig! Ny karantänshage bakom
utestallet, inga utomstående hästar här. Karantänsregler måste också
uppdateras. Esme får vara i ridskolestallet när det är kopplat till verksamheten.

iii) Garkus har blivit mer aktiva. Planerat Aggjakt på påsklovet.
Tillfrågade att hålla i ponnyridning 6 juni på motorbanan. Angelica hjälper till att se
över vad som gället för dagen. Käpphästhoppning är ett alternativ.

iv) Sponsring
a) Sponsorer 2025: Ok underlag med det kan bli bättre. Vi behöver någon som

orkar ta bollen.
b) Sponsrat event likt Steffie: Louise ansvarar, men styrelsen går in och stöttar upp

där det behövs.

iii) Övrigt
Nästa möte: 28 april kl.17:00

__________________________ 
Ida Larsson, Vid protokollet 

_________________________
Markus Hoffmann, Justerare 

__________________________ 
Cecilia Johansson, Ordförande 

Ida  Larsson (Apr 8, 2025 16:52 GMT+2) Markus hoffmann (Apr 8, 2025 19:17 GMT+2)

cecilia Johansson (Apr 10, 2025 11:46 GMT+2)
cecilia Johansson
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